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PROTOKÓŁ nr VI 
z posiedzenia Rady Gminy Osiek 

odbytego w dniu 18 czerwca 2019 r. 
 
Miejsce obrad - Gminna Sala Obrad godz. 1700 

 

 
W posiedzeniu udział wzięło 14 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 
 
Ad 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Wojciech Śliwiński. 
 
Ad. 1a) Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 
 
Ad. 1b) Przewodniczący odczytał porządek obrad. Na wniosek Wójta został dodany punkt w sprawie 
uchylenia uchwały nr IV/22/2019 Rady Gminy Osiek z dnia 28 marca 2019 r. w sprawie określenia 
sezonu kąpielowego oraz określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Osiek na 2019 rok – punkt 
nr 2 porządku obrad. 
Uwagę wniósł Radny Jerzy Kłos, by dodać podpunkt dyskusji nad sprawozdaniem międzysesyjnym 
Wójta – Odpowiedzi udzielił Przewodniczący – dyskusja możliwa jest przy każdym punkcie porządku 
obrad. 
Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 
Oddano głosów: 
Za przyjęciem porządku obrad:   - 13 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 1 radny 
Porządek obrad został przyjęty większością głosów. 
 
Ad. 1c) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji.  
Radny Leszek Waliński zwrócił uwagę, że w protokole nie uwzględniono odpowiedzi na jego 
interpelację – Odpowiedzi udzielił Przewodniczący – protokół odzwierciedla tylko to, co wydarzyło się 
na sesji, nie zawiera późniejszych odpowiedzi na interpelacje. 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
Za przyjęciem protokołu głosowało:  - 12 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 2 radnych 
Protokół z poprzedniej sesji nr V z dnia 30 kwietnia 2019 r. został przyjęty większością głosów. 
 
Ad.2 Uchwała uchylająca uchwałę Nr IV/22/2019 Rady Gminy Osiek z dnia 28 marca 2019 r. 
w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Osiek 
na 2019 rok. 
Proponowaną uchwałę omówił Wójt Janusz Kaczyński – warunkiem utworzenia kąpieliska jest 
zatrudnienie min. dwóch ratowników. Oferty złożone do urzędu gminy znacznie przekraczają założone 
wydatki i utworzenie kąpieliska przekracza możliwości finansowe gminy. Poza tym złożona oferta była 
tylko na 1 miesiąc wakacyjny. 
Radna Teresa Eggert zadała pytanie odnośnie zaproponowanej kwoty – odpowiedzi udzielił Wójt Janusz 
Kaczyński – kwota oscylowała w okolicy 10.000 zł za miesiąc. 
Radny Jerzy Kłos dodał, że istnieje ryzyko, iż informacja o kąpielisku pojawi się w wykazie wojewody. 
Uwag nikt nie wniósł.  
Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą.  
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Oddano głosów: 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 11 radnych 
Przeciw:     - 1 radny 
Wstrzymało się:    - 2 radnych  
Uchwała nr VI/40/2019 została przyjęta większością głosów. 
 
Ad.3 Uchwała w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 
i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób 
z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia 
od opłat, jak również trybu ich pobierania. 
Stanowisko komisji przedstawił radny Przewodniczący Komisji Społeczno-Gospodarczej Pan Jerzy 
Kłos. Uchwała została szczegółowo omówiona na posiedzeniu połączonych komisji. Komisje 
są za przyjęciem uchwały. 
Uwag nikt nie wniósł.  
Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą.  
Oddano głosów: 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 14 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 0 radnych  
Uchwała nr VI/41/2019 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.4 Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 
Proponowaną uchwałę omówił Skarbnik Gminy – Andrzej Krzywiński. Uchwała została szczegółowo 
omówiona na posiedzeniu połączonych komisji. Stanowisko komisji przedstawił radny Przewodniczący 
Komisji Społeczno-Gospodarczej Pan Jerzy Kłos. Komisje są za przyjęciem uchwały. 
Uwag nikt nie wniósł.  
Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą.  
Oddano głosów: 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 14 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 0 radnych  
Uchwała nr VI/42/2019 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.6 Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek.  
Proponowaną uchwałę omówił Skarbnik Gminy – Andrzej Krzywiński. Uchwała została szczegółowo 
omówiona na posiedzeniu połączonych komisji. Stanowisko komisji przedstawił radny Przewodniczący 
Komisji Społeczno-Gospodarczej Pan Jerzy Kłos. Obie komisje są za przyjęciem uchwały.  
Uwag nikt nie wniósł.  
Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą.  
Oddano głosów: 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 14 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 0 radnych 
Uchwała nr  VI/43/2019 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Przewodniczący zarządził 5 minut przerwy na przygotowanie sprzętu multimedialnego. 
 
Ad.7 Uchwała w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Osiek wotum zaufania.   
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Wójt Gminy w formie prezentacji omówił szczegółowo Raport o stanie Gminy Osiek za 2018 rok.  
Następnie odbyła się debata z udziałem mieszkańca gminy i radnych.  
Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą.  
Oddano głosów: 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 12 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 2 radnych 
Uchwała nr  VI/44/2019 została przyjęta większością głosów. 
 
Ad.8 Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu gminy i sprawozdania 
finansowego Gminy Osiek za 2018 rok. 
Proponowaną uchwałę omówił Skarbnik Gminy – Andrzej Krzywiński. Uchwała została szczegółowo 
omówiona na posiedzeniu połączonych komisji. Stanowisko komisji przedstawił radny Przewodniczący 
Komisji Społeczno-Gospodarczej Pan Jerzy Kłos. Komisje są za przyjęciem uchwały. 
Uwag nikt nie wniósł. 
Przewodniczący zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą.  
Oddano głosów: 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 13 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 1 radny  
Uchwała nr VI/45/2019 została przyjęta większością głosów. 
 
Ad.9 Uchwała w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Osiek za 2018 rok. 
Proponowaną uchwałę omówił Skarbnik Gminy – Andrzej Krzywiński oraz odczytał opinię RIO 
w Gdańsku w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Osiek za 2018 rok wraz 
z informacją o stanie mienia komunalnego i objaśnieniami oraz opinię RIO w Gdańsku w sprawie 
wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Osiek o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Osiek 
z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok.   
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała opinię komisji rewizyjnej w sprawie sprawozdania 
finansowego  i wykonania budżetu Gminy Osiek za 2018 rok oraz udzielenia absolutorium Wójtowi 
Gminy Osiek. 
Uchwała została szczegółowo omówiona na posiedzeniu połączonych komisji. Stanowisko komisji 
przedstawił radny Przewodniczący Komisji Społeczno-Gospodarczej Pan Jerzy Kłos. Komisje są 
za przyjęciem uchwały. 
Uwag nikt nie wniósł. 
Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą.  
Oddano głosów: 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 12 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 2 radnych  
Uchwała nr VI/46/2019 została przyjęta większością głosów. 
 
Ad.10 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 
Wójt Janusz Kaczyński przedstawił problem dostępności lekarzy i perspektywę możliwego tworzenia 
regionalnych ośrodków zdrowia. 
Radny Leszek Waliński przedstawił problemy związane z prowadzeniem ośrodka zdrowia w Osieku. 
Radna Teresa Eggert zadała pytanie o Konwent Burmistrzów, Wójtów – odpowiedzi udzielił Wójt – 
odczytał program odbytego konwentu. 
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Radna Teresa Eggert zadała pytanie o dostępność lekarzy w ośrodku w Skórczu – Odpowiedzi udzielił 
Radny Leszek Waliński – nie ma polityki spójności, dostępność zależy od zapotrzebowania, także dla 
lekarza ginekologa. 
Radna Powiatu Stanisława Kurowska przedstawiła znaczące wydarzenia, które odbyły się na terenie 
naszego powiatu. 
Radna Teresa Eggert zadała pytanie o zakręt w miejscowości Głuche. Odpowiedzi udzielił Wójt 
Janusz Kaczyński – jest możliwość usunięcia zakrzaczenia na odcinku tej drogi w porozumieniu z 
zarządcą drogi.  
 
Ad.11 Zakończenie obrad. 
Obrady sesji zakończone zostały o godz. 20:10. 
 
Protokołowała:       Przewodniczący Rady Gminy  
Joanna Chabowska      Wojciech Śliwiński 


